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Η αλήθεια για τη 
φορολόγηση σε ΤΕΑ & 
ομαδικές ασφαλίσεις

Άποψη 360ο

“Ασφαλίστε το μέλλον 
μας”...Γράμμα σε 30 
ασφαλιστικές

Χ. Νούνης
Κρίσιμο το 2023 για  
το αναπτυξιακό μέλλον 
του 2ου Πυλώνα

Αφιέρωμα
Οι ασφαλιστικές 
εφαρμογές οδηγούν 
την ανάπτυξη 

Petra  
Hielkema, 
Πρόεδρος της 
Ευρωπαϊκής 
Εποπτικής Αρχής 
Ασφαλίσεων και 
Επαγγελματικών 
Συντάξεων (EIOPA)
Με διαφάνεια θα 
καταρριφθούν 
οι μύθοι για τις 
συντάξεις
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ΠΡΟΚΛΗΣΕΙΣ ΚΑΙ ΛΎΣΕΙΣ ΓΙΑ 
ΤΑ ΤΕΑ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ

Ο ρόλος των Ταμείων και το πλαίσιο της διεύρυνσής τους αναλύθηκαν 
στο 4ο Συνέδριο Έπαγγελματικής Ασφάλισης 

Σ
την καταγραφή των εξελίξεων που έλαβαν χώρα τον τελευ-
ταίο χρόνο σε εγχώριο και διεθνές επίπεδο, στον θεσμό της 
επαγγελματικής ασφάλισης και τον ρόλο των ΤΕΑ επικε-
ντρώθηκε το 4o Συνέδριο Επαγγελματικής Ασφάλισης. 

Μεταξύ των θεματικών που αναλύθηκαν ήταν και τα κίνητρα 
συμμετοχής εργαζομένων μεμονωμένα ή οργανωμένα  καθώς 
και τα Ταμεία Επαγγελματικής Ασφάλισης και η Συμπληρωματική 
Ασφάλιση Υγείας. Θεσμικοί εκπρόσωποι, στελέχη του επιχειρείν 
και ακαδημαϊκοί κατέθεσαν τις απόψεις τους. 
Ο Γεώργιος Γεωργόπουλος, Α’ Αντιπρόεδρος ΕΛ.Ε.Τ.Ε.Α., Πρόεδρος 
Δ.Σ. Τ.Ε.Α. Ομίλου Πειραιώς, Ανώτερος Γενικός Διευθυντής, Group 
Chief Human Resources Officer, Τράπεζα Πειραιώς, ανέφερε ότι τα 

Εvent
ασφαλιστικο marketing

Συγκριτικά με άλλες χώρες της
ευρωζώνης, η Ελλάδα βρίσκεται 
ανάμεσα σε αυτές με τη χαμηλότε-
ρη διείσδυση των ΤΕΑ

ΤΕΑ είναι ο μοναδικός ασφαλιστικός πυλώνας που υποστη-
ρίζει τη μελλοντική αποταμίευση. Τέτοιοι θεσμοί πρόσθεσε 
“πρέπει να υποστηρίζονται και είναι σημαντικός αυτός ο 
πυλώνας και πρέπει να διαφυλαχτεί. Πρέπει να δούμε πως 
θα αναπτυχθεί διότι η σημερινή εικόνα, παρά την αισιοδοξία, 
δεν παύει να είναι μια εικόνα με μικρό αριθμό εργοδοτών 
που ιδρύουν ΤΕΑ και δυσκολίες εκ μέρους των εργοδοτών 
να πείσουν τους εργαζόμενους να συμμετέχουν και να φτιά-
ξουν κεφαλαία για το αύριο”.
Από την πλευρά της η κα Χριστίνα Παπακωνσταντίνου, 
Υποδιοικήτρια ΤτΕ μίλησε για τις θετικές επιπτώσεις που θα 
μπορούσε να έχει μία μεταρρύθμιση η οποία θα επέτρεπε τα 
πολυεργοδοτικά ΤΕΑ. “Συγκριτικά με άλλες χώρες της ευρω-
ζώνης, η Ελλάδα βρίσκεται ανάμεσα σε αυτές με τη χαμη-
λότερη διείσδυση των ΤΕΑ. Ενδεικτικά, το έτος 2019, αντι-
στοιχούσε ένα ΤΕΑ ανά περίπου 250 χιλιάδες εργαζομένους. 
Στην κορυφή της κατάταξης, με την υψηλότερη διείσδυση, 
βρίσκεται το Λουξεμβούργο, όπου αντιστοιχεί ένα ΤΕΑ ανά 
περίπου 25 χιλιάδες εργαζομένους. Η θέσπιση της δυνατό-
τητας ίδρυσης πολυεργοδοτικών ΤΕΑ, θα μπορούσε να δώσει 
τη δυνατότητα σε εργαζόμενους μικρομεσαίων επιχειρήσεων, 
αλλά και ελεύθερους επαγγελματίες, να αποκομίσουν τα 
οφέλη της επαγγελματικής ασφάλισης, επανορθώνοντας τη 
σημερινή κατάσταση όπου η πρόσβαση σε αυτά αποκλείεται 
για τη συντριπτική πλειοψηφία των εργαζομένων.
Είναι αυτονόητο ότι μια μεταρρύθμιση προς αυτή την κατεύ-
θυνση θα πρέπει να συνοδεύεται από τη θέσπιση ελάχιστων 
προϋποθέσεων και υψηλών προτύπων λειτουργίας που θα 
πρέπει να πληρούν τα πολυεργοδοτικά ταμεία”.
Ο Δρ. Χρήστος Π. Νούνης, Πρόεδρος της Ελληνικής 
Ένωσης Ταμείων Επαγγελματικής Ασφάλισης (ΕΛ.Ε.Τ.Ε.Α.) & 

Πρόεδρος του Ταμείου Επαγγελματικής Ασφάλισης 
Υπουργείου Οικονομικών (Τ.Ε.Α.-ΥΠ.ΟΙΚ.), ανέφερε ότι το 
ΤΕΑ του ΥΠΟΙΚ παρέχει πολλές υπηρεσίες υγείας, καλύ-
πτοντας 48.000 άτομα. Την τελευταία 5ετία έχει υλοποιήσει 
συνεργασία με την Ευρωκλινική χωρίς διαμεσολάβηση, με 
προτιμολογημένα πακέτα, μέσα από τα οποία παρέχει πολύ 
υψηλές υπηρεσίες με 120 ευρώ τον χρόνο, όταν στην ελεύ-
θερη αγορά το συγκεκριμένο πακέτο τιμολογείται πάνω από 
400 - 500 ευρώ.
Ο ίδιος ανέφερε ότι «έχουμε ξεκινήσει σύμπραξη 2ου και 
3ου πυλώνα με τη συνεργασία που υλοποιήσαμε με την 
Ευρωπαϊκή Πίστη. Θα δημιουργήσουμε προσεχώς ειδικό 
πακέτο για τους συνταξιούχους που λόγω ηλικίας δεν 
μπορούν να ξεκινήσουν τώρα ένα ασφαλιστικό πρόγραμμα».
Για το ΤΕΑ των διαμεσολαβητών μίλησε στο πλαίσιο πάνελ ο 
Μιχάλης Τζωρτζωρής, πρόεδρος του ΣΕΜΑ. Ανέφερε  ότι έχει 
συμφωνηθεί ο προϋπολογισμός για το ΤΕΑ των διαμεσολα-
βητών. Εξήγησε ότι οι διαμεσολαβητές είναι στη δουλειά και 
ο τρίτος πυλώνας στον οποίο δραστηριοποιούνται γειτνιάζει. 
Αιτία της απόφασης να δημιουργήσουν ΤΕΑ οι διαμεσολα-
βητές, «είναι το μέγεθός τους, αφού μπορεί να συμμετέχουν 
20.000 ασφαλισμένοι, τα φορολογικά κίνητρα, αφού δημι-
ουργείται έτσι έμμεση απόδοση 20% πλέον της μέσης ετήσιας 
απόδοσης 4,5%, και η διασπορά της επένδυσης».
Το #ocin23  διοργανώθηκε από την Ελληνική Ένωση Ταμείων 
Επαγγελματικής Ασφάλισης (ΕΛ.Ε.Τ.Ε.Α.) και την ethosEVENTS. 
Το Insurancedaily.gr και το περιοδικό Ασφαλιστικό Marketing 
υποστήριξαν σαν χορηγοί επικοινωνίας το συνέδριο. 
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